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Kao Turkinja sa očeve strane i Njemica sa majčine, predstavljate 
sinergiju između dvije veoma različite kulture i civilizacije. Kako 
vas to definiše kao osobu? 
Za mene je i dalje veliki poklon da mogu osjetiti obje kulture kao svoj 
dom. Ovih dana je nekako normalno da se jednostavno u različitim 
kulturama osjećate kao kod kuće... ne treba zaboraviti da smo svi jed-
na cjelina. Ja sam zahvalna svojim roditeljima što su tako otvorenog 
uma, bez obzira na njihovu kulturu. Naučili su me da uvijek gledam 
svijet u svim njegovim aspektima i u cjelosti. to ne prestaje da me 
inspiriše.

Sa 17 godina bili ste najmlađi student na Glumačkom akademiji 
Frese. Nakon što ste glumili u pozorišnim predstavama, prekret-
nica je bila  uloga Hurem Sultan u jednoj od najuspješnijih turskih 
serija „Sulejman Veličanstveni“. Kako se to desilo? 
Beskrajno sam srećna što su mi profesori na Glumačkoj akademiji 
Frese pružili šansu da dokažem svoje glumačke sposobnosti uprkos 
mojoj nezrelosti. Bila sam mlada i željna akcije. Izazovi su me tada 
privlačili. Kao i većina drugih glumaca, morala sam da idem sa kast-
inga na kasting, projekta na projekat, i u većini slučajeva ne uspije-
vate da dobijete ulogu, ali ponekad imate sreće. Na pravom ste mjestu 
u pravo vrijeme i sve se savršeno sklopi. Rekla bih da je to sudbina. 
Kao i većina mojih kolega i ja sam se borila sa usponima i padovima. 
Jedan dobar prijatelj mi je jednom rekao: „Prestani da tražiš uloge. 
Priče i uloge će naći tebe“, i to je bila istina, hurem je našla mene.

Nijeste govorili turski jezik kada ste počeli da glumite u seriji „Su-
lejman Veličanstveni“. U prvim epizodama ste čak imali i pomalo 
njemačkog akcenta. Koliko je bilo teško da se pripremite za ulogu 
Hurem Sultan? 
Da, to je tačno. Nijeste mogli da ne čujete moj njemački akcenat. Pri-
je neki dan sam odgledala jednu od starih epizoda i čula sam ogromnu 
razliku. ljudi kažu da je moj akcenat i dalje jako prisutan kada govo-
rim, mada ja to ne primjećujem, ali se čini da je vremenom postao 
manje snažan. Poseban je izazov za glumca da glumi na jeziku koji 
mu nije maternji. Koristimo jezik da izrazimo osjećanja i obično je to 
lakše na svom jeziku, jer je bliže povezano sa osjećanjima. Vrijeme 
pomaže za usavršavanje. I kao i mnoge druge stvari u životu, s prak-
som će biti samo bolje.

Zahvaljujući Hurem Sultan postali ste zvijezda sa brojnim nagra-
dama i priznanjima. Da li vas je slava promijenila kao osobu? 
Ne osjećam se kao zvijezda. Naravno, mnogi ljudi me znaju sada 
zbog moje uloge hurem sultan, ali za mene najvažniji je moj posao, a 
ne ja kao slavna ličnost. Zahvalna sam što toliko ljudi voli moj posao, 
što im to pruža zadovoljstvo. to znači da su sve emocije koje sam 
željela da prenesem oni prihvatili. I to je najveći kompliment za jed-
nog glumca. Zahvalna sam zbog toga. Konstantno želim da unapri-
jedim svoj rad i znam da će do kraja moj život biti jedno putovanje 
na kojem ću da učim nove stvari svakog dana. to je ono na šta sam ja 
fokusirana. Za mene posao zvijezde ne postoji. Za mene postoji samo 
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lu „Sulejman Veličanstveni“. U razgovoru za „Beauty Friend“ Meryem objašnjava 
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posao glumice i ja ću se truditi da dam svoj maksimum za to. Uvijek 
je bilo tako i uvijek će biti. 

U jednom od vaših intervjua ste rekli da se razlikujete od Hurem 
Sultan. Kako bi opisali pravu sebe? Koja je vaša životna filozofija? 
svaka ličnost koju sam glumila razlikuje se od meryem, mog pravog 
ja, ali, takođe, svaka ličnost sadrži i pomalo nečeg mog. Kao što je 
to uvijek u životu. Nijedna osoba nije potpuno ista kao neka druga. 
svi smo mi, ali svako je jedinstven. svi imamo iskustva sa dobrim i 
lošim emocijama. svi mi znamo šta je ljubav i šta je strah. teško je 
predstaviti ukratko životnu filozofiju. Ali šta ja mogu reći jeste da, 
poniznost i zahvalnost, iskrenost i ljubav igraju veliku ulogu u mojoj 
ideologiji.

Jednom su vam ponudili pola miliona dolara da budete gošća na 
jednoj večeri na Bliskom istoku. Vaš odgovor je bio neočekivan. 
Možete li nam ispričati tu anegdotu?
Kao glumica dobijam razne ponude. I da, ponekad sam zatečena 
njima. Kao prvo, generalno sam veoma zahvalna za svaku ponudu 
koju dobijem, a koja je u vezi sa mojim ličnim interesovanjima. Ali 
nije bilo, niti je i dalje moguće za mene da prihvatim toliko novca za 
večeru. željela sam da te pare budu date u dobrotvorne svrhe. 

Kao glumica, da li se bolje osjećate u centru pažnje ili više uživate 
u samoći, ili u društvu knjige?
Posao glumice donosi različite situacije. Intenzivni posao iza kulisa 
tokom koga se sama pripremam za ulogu, rad pred publikom, ili pred 
kamerama. Na kraju, sve se to prožima. I neke stvari se ne mogu 
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porediti sa drugim. Nekim danima uživam ako mogu da provedem 
vrijeme u samoći, koncentrišući se na svoj posao, a ponekad osje-
tim istu radost ako mogu da provedem vrijeme sa svojim kolegama 
slaveći dobro urađen posao i timski rad. 

Majka ste male Lare. Kako ona prihvata vašu popularnost? Kako 
reaguje kad vas vidi na TV-u?
lara je još uvijek mala i nije svjesna mog posla i njegovog uticaja 
na naš život. Jedino što je zanima je da se ja igram sa njom i da sam 
tu kad god sam joj potrebna, da brinem o njoj, hranim je i da idemo 
zajedno na igralište. Nadam se da će odrastati normalno. Za mene kao 
majku najvažnije mi je da zaštitim svoje dijete, da se molim da bude 
zdrava i da pokušam da uradim sve da bude srećna. lara je za mene 
jedna i jedina. 

S  obzirom na svoju profesiju, veoma ste angažovani. Nalazite li 
vrijeme samo za sebe?
to nije baš tako lako, a posebno ako ste majka. Ali svjesna sam kako 
je bitno imati vrijeme samo za sebe i pokušavam da ubacim te male 
momente u moj svakodnevni raspored. 

Koju kuhinju volite – tursku ili njemačku? Na koji  način održavate 
liniju i formu?
turska kuhinja je fantastična. Ima toliko različitih specijaliteta. Ali, 
takođe, volim njemačku kuhinju. Generalno, volim hranu, tako da 
mi je teško reći koju više volim, jer volim sve. Zato pokušavam da 
vježbam kad god imam vremena. Ponekad pravim pauze po nekoliko 
sedmica i onda preko noći opet počnem. U određenim periodima se 
opustim, pa onda pokušam da se vratim u formu. Na primjer, ako 
jedem slatkiše nekoliko dana, nakon toga prestanem da ih jedem neki 
period i tako pokušavam da nađem sopstvenu ravnotežu. U suštini, 
pratim svoj moto – sve što vas čini srećnim je dozvoljeno. život je 
isuviše kratak da bih sebe nečega lišavala. 

Pored glume, zauzeti ste i lansiranjem kozmetičke linije „Meryem“.  
Šta nam možete reći o tom projektu?
Od svoje dvanaeste godine zainteresovana sam za dekorativnu koz-
metiku. Još od tada volim da probam nove proizvode i da isprobavam 
šta je moguće postići sa njima. Posebno me inspiriše sve vezano za 
dekorativnu kozmetiku i boje za oči. Uostalom, zar oči ne otkrivaju 
kakvi smo zapravo? Da li je neko iskren ili misteriozan, povučen ili 
otvoren? sva naša osjećanja i izrazi su u očima. Veoma sam zain-
teresovana za oči i zato sam imala potrebu da napravim liniju svojih 
proizvoda i veoma se radujem gledajući kako napreduje. Ne mogu da 
iščekam trenutak kad ću moći da predstavim svoje ideje i proizvode. 
trenutno tražim distributere i nadam se da ću moći da predstavim 
“mERYEm look” početkom sljedeće godine. 

Da li imate još projekata u planu?
Još jedan projekat koji sam nedavno završila je film koji je sniman 
u Beogradu, i koji će biti prikazan u bioskopima ove zime. Vrlo sam 
srećna i zbog sljedećeg projekta oko kog sam trenutno zauzeta, koji 
radim sa produkcijskom kućom O3 i mBC (middle East Broadcast-
ing Center), za novi nedjeljni tV. žao mi je što vam ne mogu dati više 
detalja, sem što ću reći da mi je taj projekat prirastao srcu i da je riječ 
o sjajnoj priči. Veoma sam srećna i radujem se njegovoj realizaciji!




